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Besluitenlijst van de openbare vergadering van de raad van de gemeente Laarbeek, gehouden op 

donderdag 7 juni 2018 in het gemeentehuis aan de Koppelstraat te Beek en Donk. 

 

Aanwezig: 

F.L.J. van der Meijden   , voorzitter 

R.A.G. van den Berkmortel    , lid 

H.M.M. van Bree   , lid 

A.M. Brouwers    , lid 

H.M.F.C. van Delden-Sanders  , lid 

W.G.M. van Dijk   , lid 

A.A.H.G. de Groot   , lid 

J.P.H. Gruijters     , lid 

M.J.T. van der Heijden    , lid 

J.B.J.A.M. Hendriks   , lid 

V.T.J.A. van Schaijk   , lid  

B.M. Straatman   , lid 

J.H. Strijbosch     , lid 

M.H.A. Tijssen    , lid 

A.J.M. van de Ven-Vogels    , lid 

N.A.J.M. Verhoeven-Otten    , lid 

J.C.M. Verschuren   , lid 

A.G. M. van de Wijdeven   , lid 

F.P.A.C. van Zeeland    , lid 

M.L.M. van Heijnsbergen   , griffier 

 

J.H.C.M. Briels    , wethouder 

G.T. Buter    , wethouder 

A.J.L. Meulensteen    , wethouder 

M.C. Slaets-Sonneveldt   , wethouder 

M.A.H. van der Zanden-Swinkels  , wethouder 

M.J.M. Meertens   , secretaris 

 

Afwezig:  

J.J.M. Brouwers   , lid 

 

1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. De heer Tijssen wordt 

aangewezen om in geval van stemming als eerste zijn stem uit te brengen. 

 

2.  Vaststelling agenda. 

De agenda wordt conform het concept vastgesteld. 

 

3. Vragenhalfuurtje. 

Niemand heeft zich gemeld voor het vragenhalfuurtje.  

 

4. Vaststelling van de besluitenlijst van de openbare vergadering van 17 mei 2018. 
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De besluitenlijst van 17 mei 2018, evenals de toezeggingenlijst worden vastgesteld. 

 

5. Ingekomen stukken. 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

6. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Kampenweg 2, Beek en Donk. 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

7. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Woning Leekbusweg ong. Beek 

en Donk. 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

8. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Mimosaplantsoen, Aarle-Rixtel. 

De heer Verschuren ondersteunt het voorstel maar vraagt wel aandacht voor voldoende 

zelfbouwkavels bij de ontwikkeling van bouwlocaties in Aarle-Rixtel. 

De heer T. Brouwers pleit er voor om bij de ontwikkeling van bouwlocaties voorwaarden op te 

nemen ten aanzien van duurzaam bouwen.  

 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

9. Voorstel tot vaststelling van de 1e Tussenrapportage 2018. 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

10. Advies aan het Commissariaat voor de Media tot aanwijzing Omroep Kontakt als 

publieke media instelling. 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

11. Bespreking onderhandelaarsakkoord ‘Handen ineen’. 

Volgens de heer Straatman zijn 3 zaken essentieel. De discussie over onderwerpen moet in de 

raad plaatsvinden. Daarbij moet het debat gaan tussen de raadsleden onderling en minder tussen 

raad en college. En als raad zullen we vaker regie moeten pakken, vaker het initiatief moeten 

nemen. In dat geval is Laarbeek het schoolvoorbeeld van dualisme. Hij geeft vervolgens aan waar 

volgens zijn fractie de accenten in het onderhandelaarsakkoord gelegd moeten worden.  

Hij noemt het uitgangspunt van goedschaligheid in de regionale samenwerking, met oog voor de 

relatie met Meijerijstad. De woningbouw in Lieshout en Aarle-Rixtel. De verbetering van de 

Bereikbaarheid, waarbij een verbreding van de N279 nog steeds de voorkeur heeft. De focus op 

het hergebruik van gebouwen en gronden in de visie buitengebied, het bevorderen van de 

grondverkoop op Bemmer IV. De integrale samenwerking binnen het sociale domein. Een actieve 

betrokkenheid van de raad bij de evaluatie van het ondernemersfonds. Terughoudendheid 

betrachten met lastenstijgingen. En Bevordering van toerisme en recreatie. 
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De heer Van Bree onderschrijft de afspraken in het akkoord en spreekt van een bijzondere 

bestuursvorm. Het snel op peil brengen van het ambtelijk apparaat verdient prioriteit. Voor de 

onderhoudsprogramma’s dienen voldoende middelen te worden gereserveerd. Ook de 

verduurzaming van de samenleving is een belangrijk speerpunt. Op het gebied van de 

waterberging kunnen nog slagen gemaakt worden. Verder benoemt hij het herstel van de 

biodiversiteit en een  evenwichtige prioritering met betrekking tot de klimaatdoelstellingen. Hij is 

een warm voorstander van de ontschotting in het sociaal domein en vraagt aandacht voor de 

verborgen armoede. Verder zal zijn fractie met het oog op de toenemende vergrijzing aandacht 

vragen voor een inclusieve inrichting van de samenleving. 

De heer Van der Heijden is trots op het onderhandelaarsakkoord. Veel onderdelen van het 

verkiezingsprogramma van zijn partij ziet hij hierin terug. Het is aan de raadsleden om bij de 

inwoners informatie op te halen over de behoeften en problemen die er leven, en deze door te 

geleiden naar het college. Ook hij geeft aan dat het personeelsbestand toereikend moet zijn om 

de ambities waar te kunnen maken.  

De heer Strijbosch stelt vast dat het onderhandelaarsakkoord ook veel overeenkomsten vertoond 

met het verkiezingsprogramma van zijn partij. Hij stelt vast dat niet alles in beton is gegoten en 

dat de raad in de gelegenheid is om hier waar mogelijk verder invulling aan te geven. 

De punten die voor zijn partij belangrijk zijn hebben betrekking op de herstructurering van de  

woningbouw waarbij voldoende woningen worden gebouwd in overeenstemming met de behoefte 

van de inwoners. Wat de bereikbaarheid betreft is de ladder van Verdaas wat hem betreft leidend. 

Op het gebied van duurzaamheid pleit hij ervoor om door te pakken en zonnepanelen op alle 

gemeentelijke gebouwen plaatsen en het aantal laadpalen voor elektrische auto’s flink uit te 

breiden. Wat hem betreft wordt er vaart gemaakt met het opstellen van een visie voor het 

buitengebied, met onder andere een duurzame agrarische sector als uitgangspunt. De bestrijding 

van armoede verdient een hoge prioriteit. Met het oog op de toenemende vergrijzing dient er ook 

voldoende aandacht te zijn voor mantelzorgers en vrijwilligers. Deze ambities kan de gemeente 

niet waarmaken zonder de broodnodige investering in het ambtelijk apparaat. Hij staat achter de 

gemaakte afspraken. 

De heer Verschuren spreekt van een unieke bestuurlijke situatie. Een situatie die aansluit bij de 

uitgangspunten van zijn partij. Dit akkoord bevat de contouren voor de komende 4 jaar. De 

uitdaging ligt in de uitvoering ervan. De accenten voor zijn partij liggen onder andere bij een 

goede bestuursstructuur die rechtdoet aan een goede vorm van inwonerparticipatie. Een goed 

plan de campagne op het gebied van veiligheid. Adequaat inspelen op ontwikkelingen als 

vergrijzing en kleinere huishoudens. Het levensloopbestendig en klimaatbestendig maken van 

woningen, heldere afspraken omtrent de uitgifte van bouwkavels, verbetering van de 

bereikbaarheid en  verkeersveiligheid, een slimme aanpak van het beheer onderhoud van het 

openbaar groen en meer aandacht voor monumentenbeleid. Focus op detailhandel, verborgen 

armoede en de participatie van Laarbeekse statushouders op de arbeidsmarkt. Het is wenselijk 

dat de financiële geldstromen in de zorg in control zijn. Ook hij pleit voor het op peil brengen van 

het ambtelijk  apparaat, mits goed onderbouwd. Hij pleit voor duidelijkheid ten aanzien van de 

afvalstoffenheffing en vindt in zijn algemeenheid dat terughoudend moet worden omgegaan met 

een verhoging van de lokale lasten. Als er nieuwe voorstellen worden gedaan zou hij graag zien 

dat deze zo  veel mogelijk worden gedekt met besparingen en niet per definitie door middel van 

lastenverzwaringen. 
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Geen van de aanwezige leden ziet aanleiding om op dit moment wijzigingen aan te brengen in het 

voorliggende onderhandelaarsakkoord voor een raadsprogramma. Men gaat er vanuit dat de 

gemaakte opmerkingen verwerkt zullen worden in de komende kadernota. 

 

De raad besluit vervolgens unaniem tot vaststelling van het Raadsprogramma Laarbeek 2018 – 

2022, getiteld “Handen ineen”.  

 

12. Voorstel proces aanbesteding accountantscontrole boekjaar 2019 ev. 

De heer Gruijters leest namens de auditcommissie een verklaring voor waarin hij kort het 

aanbestedingsdocument toelicht. De vijf Peelgemeenten vaardigen allen twee raadsleden af die 

het aanbestedingsproces zullen begeleiden. Hij geeft aan dat de leden van de auditcommissie 

bereid zijn om die taak op zich te nemen. Verder stelt het college voor om de kadernota en de 

begroting 2019 in richten volgens de structuur van het raadsprogramma “Handen ineen”. De 

auditcommissie vindt dit een goede zaak omdat dit leidt tot een heldere en transparante 

werkwijze.  

 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders en wijst de leden van de auditcommissie aan om namens de raad het 

aanbestedingsproces voor een nieuwe accountant te begeleiden. 

 

13. Zienswijze op de concept begroting 2019 Veiligheidsregio Brabant Zuidoost. 

De heer Tijssen uit zijn zorgen over de grootte van het tekort op de begroting. Hij stelt vast dat je 

als gemeenteraad weinig mogelijkheden hebt om hierop invloed uit te oefenen en de werkwijze 

van de Veiligheidsregio te controleren. Hij pleit ervoor om extra kritisch te zijn en er op te 

bevorderen dat men er alles aan doet om tekorten zoveel mogelijk binnen de bestaande 

exploitatie op te vangen. Hij vraagt om een toelichting op de financiële cijfers op pagina 21. 

De heer Gruijters vindt veiligheid erg belangrijk maar dat betekent niet dat we de daaraan 

verbonden financiële consequenties als zoete koek moeten slikken. Men dient een financieel 

verantwoord beleid te voeren. Hij is het dan ook eens met de concept zienswijze waarin een 

kritisch signaal wordt afgeven. 

Mevrouw Van de Ven is het eens met de oproep om kritisch te zijn. Er dient geïnvesteerd te 

worden in financiële stabiliteit. Zij vraagt wie daarbij de eindverantwoordelijkheid heeft. Een 

goede controle van de exploitatie is essentieel.  

De heer Strijbosch kan zich vinden in de kritische zienswijze.  

De heer Van Zeeland heeft ook moeite met het tekort wat leidt tot een structurele hogere 

bijdrage. Hij doet een voorstel om de zienswijze aan te passen. 

De burgemeester heeft begrip voor de kritische reacties van de raad. De leden van het algemeen 

bestuur nemen de structurele verhoging niet voor lief en hebben zich zeer kritisch opgesteld naar 

de leiding van de Veiligheidsregio. Daarom zijn de stukken ook zo laat aangeleverd. Een groot 

deel van het tekort is echter een gevolg van de cao afspraken, waar we geen invloed op hebben. 

Binnen het bestuur leeft wel de noodzaak om te zoeken naar een goede balans. Wat mag 

veiligheid kosten? Daar moet goed over nagedacht worden om hier als bestuurders meer grip op 

te krijgen. Gezocht wordt naar een goede financiële stabiliteit van de Veiligheidsregio.  Maar voor 

nu moet het aangekondigde tekort wel aangevuld worden. Het belang van goede veiligheid staat 

voorop maar dat neemt niet weg dat hij zich, samen met zijn collega’s, zeer kritisch zal blijven 

opstellen naar de leiding van de Veiligheidsregio. De aangekondigde aanpassing van de zienswijze 

door de heer Van Zeeland wordt door hem met klem ontraden.  
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De door de heer Tijssen gevraagde toelichting op de cijfers zal schriftelijk worden gegeven.  

De heer Van Zeeland trekt naar aanleiding van het antwoord van de burgemeester zijn voorstel 

tot aanpassing van de zienswijze in en vertrouwt erop dat de burgemeester de kritische houding 

van de gemeenteraad overbrengt bij de leiding van de Veiligheidsregio.  

De burgemeester bevestigt dat hij dat zeker zal blijven doen.   

 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

14. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Parkeernormen, Laarbeek. 

De heer T. Brouwers stemt in met het voorstel. Zijn fractie wil wel het lange termijn beleid over 

de parkeernormen ter discussie stellen in de commissie.  

Wethouder Meulensteen wijst erop dat momenteel wordt gewerkt met een beleidscyclus van 6 

jaar. Wanneer het beleid eerder wordt aangepast zal dat extra kosten met zich meebrengen. 

 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

15. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Beekerheide 4, Beek en Donk. 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

16. Voorstel tot vaststelling van de wijzigingen van de begroting 2018. 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

Wethouder Van der Zanden biedt een exemplaar van de jaarrekening 2017 aan, aan de 

waarnemend raadsvoorzitter. Zij geeft aan dat er op 14 juni 2018 een 

raadsinformatiebijeenkomst staat gepland waarin de raadsleden worden geïnformeerd over de 

jaarrekening 2017. De jaarrekening zal op 5 juli aanstaande worden behandeld.  

 

17. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 5 juli 2018. 

 

De raad van de gemeente Laarbeek, 

 

de griffier, de voorzitter, 

 

 

 

 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen F.L.J. van der Meijden 
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